
 

Besluitenlijst Commissievergadering Sociaal 

Datum 14-05-2018 

Tijd 19:30 - 20:45 uur  

Locatie Raadzaal 

Voorzitter mevrouw N.J.A.G. Alofs 

Leden commissie 

sociaal 

SV:       

RO:       

CDA:     

D66:  

VVD: 

PAL:         

P. Houben, J. Engelen, A. van Vlodrop 

M. Bultman, M. Janssen, G. Laemers   

A. van den Beuken en D. Jimmink 

M. Hoogers 

M. Ouwerkerk  

P. Beerens 

Afwezigheid / 

vervanging 

De heer Beerens (PAL) wordt vervangen door mw. 

Glessner. 

De heer Jimmink (CDA) wordt vervangen door de heer 

Flinsenberg 

Aanwezige 

portefeuillehouders 

P. Verlinden en S. Backus 

 

Ambtelijke 

ondersteuning 

De heer P. Joppen 

Deelname derden Geen 

Insprekers Zie agendapunt 4 

Publieke tribune  25 personen 

Commissiegriffier J. Lommen 

  

1 Opening 

2 Vaststellen agenda 

De agenda wordt conform het voorliggende concept vastgesteld. 

3 

 

Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering 

Het verslag van de vergadering van de commissie van 5 april 2018 wordt 

conform voorliggend concept vastgesteld. 
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Spreekrecht niet-commissieleden 

Van het spreekrecht hebben de volgende personen gebruik gemaakt: 

Inspreken betrof agendapunt 6a: fusie basisscholen Haler, Hunsel, Ittervoort,  

Neeritter 

I. Gielen, Oos Dörp (Hunsel) 

H van den Heuvel, voorzitter Itter Laeftj (Neeritter) 

B. Hanssen, namens ouders Neeritter 

R. Sniekers, namens ouders Ittervoort 

G. Zeegers, directeur Spolt 

Hun bijdrage, voor zover aanwezig wordt bij de stukken gevoegd en als bijlage 

bij dit verslag. 
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Presentatie en thema's 

Er is voor deze vergadering geen presentatie of bespreking van een thema. 

6 Raadsvoorstellen 

6.a 

 

Scholenfusie Hunsel, Haler, Ittervoort, Neeritter 

Besluit 

De commissie geeft de gemeenteraad in overweging om het raadsvoorstel in de 

raadsvergadering van 29 mei 2018 te bespreken. 
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De commissie vraagt met name om aandacht voor de verkeersveiligheid. 

Wethouder Verlinden zegt toe, dat het college er alles aan zal doen om de 

verkeersveiligheid te waarborgen, zodat de kinderen de school veilig kunnen 

bereiken. 

Daarnaast wordt aandacht gevraagd voor het zogenoemde weglekeffect naar 

België of elders. Het betreft een eigen keuze van de ouders, en een kwalitatieve 

goede voorziening, met goede scholing en aandacht voor de buitenschoolse 

opvang, en het voorzien in andere gerelateerde voorzieningen zoals bibliotheek 

en sport, zullen dit effect moeten tegengaan. 

De heer Janssen (RO) wil nog graag een tussenstap inbouwen voordat de 

gemeenteraad op 29 mei een keuze maakt. Hij wil een raadpleging van alle 

ouders waarbij aangegeven kan worden welke van de nu voorliggende twee 

locaties hun voorkeur heeft. De commissie in meerderheid wenst echter vast te 

houden aan besluitvorming op 29 mei. 
7 Vanuit de raad ingekomen stukken 

7.a 

 

Collegemededeling inzake Samen Zorgen Huis Leudal 

De commissie heeft lange tijd geen reactie ontvangen vanuit het college, terwijl 

was toegezegd dat op korte termijn een reactie zou komen. 

De stand van zaken is dat et 18 appartementen gebouwd gaan worden, en dat 

er €500.000,00 door de investeerder is bijgelegd. De plannen kunnen dus 

doorgaan. Binnenkort ontvangt de commissie en de raad een brief hierover. De 

commissie houdt zorgen over de exploitatie. De heer Verlinden erkent dat dit de 

achilleshiel van het project is. Alles is afhankelijk van de hoeveelheid aan 

cliënten die te zijner tijd gebruik zal gaan maken van het Samen Zorgen Huis. 

Daarnaast wordt aandacht gevraagd voor de vrijwilligers. Deze mensen 

verdienen ook waardering. De wethouder antwoordt dat de waardering ook te 

zien is in de geldelijke gemeentelijke bijdrage voor het project, maar zegt 

daarnaast dat hij zal kijken of er een mogelijkheid is om ook op een andere 

wijze een blijk van de waardering te geven aan de vrijwilligers voor hun inzet. 

8 Aan de commissie gerichte stukken 

8.a 

 

Afhandeling Motie schuldhulpverlening 

Er is inmiddels een reactie ontvangen van de portefeuillehouder de heer 

Verheul. De commissie hoopt in de toekomst op een meer proactieve aanpak, 

en een verkorting van de wachttijden.  Ook moet er kritisch gekeken worden 

naar de uitvoering  van de schuldhulpverlening door de plangroep. 

9 Stand van zaken 

9.a Decentralisatie sociaal domein 

9.b Projectenlijst en langetermijnkalender 

Er zijn geen opmerkingen ten aanzien van de kalender. 

9.c 

 

Openstaande actiepunten 

Er zijn geen openstaande actiepunten 

10 Ter afsluiting 

10.a Mededelingen 

Er zijn geen mededelingen. 

10.b 

 

Rondvraag 

 Er wordt navraag gedaan naar de stand van zaken met betrekking tot de 

Haammaeker. Dit naar aanleiding van de bijlage bij het verslag van de vorige 

keer. Om subsidie te behouden moet er voor 1 juli een besluit genomen 

zijn. Verwezen wordt naar het verslag waarin staat dat de wethouder ten 

aanzien van de Haammaeker geen uitzondering wil maken, en de aanvraag 

mee zal nemen in het totale beleid ten aanzien van de gemeenschapshuizen. 

Een raadsvoorstel is voorzien in de raadsvergadering van 3 juli. 

 De voorzitter roept op om in de volgende vergadering na te denken of er 

kandidaten zijn die het plaatsvervangend voorzitterschap op zich willen 

nemen. 
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10.c Sluiting 

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering om   

20:45 uur. De volgende vergadering is gepland op  maandag 18 juni 2018. 

 


